
Bestyrelsesmøde 10.10.19 – afdeling 20 - Marienlystvangen 

 

Gennemgang af referatet fra sidst 

- Gennemgået 

 

Formanden siger  

- Jan informerer om samtale med Lene Willis. 

 

Fra ØB 

- Repræsentants møde den 30. okt. Allan er repræsentant til mødet fra afd. 20 

- Der er modtaget information og stemmesedler til ekstraordinært afdelingsmøde. 

 

Opgaveopfølgning 

- Der har været kontakt til forsvaret omkring øvelser i nærheden af afdelingen. Bestyrelsen vil 

undersøge om vi kan få fremadrettet at vide hvornår det er og så sige det videre til afdelingen.  

- Siden sidst er ændret til opgaveopfølgning. 

 

Økonomi 

- Der er blevet fremlagt at budgettet er gennemgået  

- Der skal lave et budget for greenteam, sådan ca.  

 

Fælleshusudlejning 

- Ingen udlejninger. 

- Vi har snakket om gråzoneområde. 

 

Beboerhenvendelser 

- Ingen henvendelser. 

 

Udvalg 

- Greenteam: vi står selv for anskaffelse af benzin og vedligehold af maskiner og er i gang med 

arbejdet.  

- vedligehold: tager en snak med Erik når de er parat. Vedligehold har talt om fremtidigt vedligehold.  

- Udvalg for grøn koncert er oprettet.   



Websiden 

- Der arbejdes på det. 

Eventuelt 

- Mail fra Lena: møde mellem bestyrelsen og Lena. Bestyrelsen vil gerne tale om fremtidigt 

samarbejde og vil gerne mødes.  

- Samtale om trepartsmødet. 

 

Næste møde 

- Den 7. november 2019. 


